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Zápis ze zasedání Akademického senátu FLD ČZU v Praze 
 

Datum jednání:  6.5.2025 

Čas zahájení:  14:00 

Místo konání:  zasedací místnost L 125 

 

Přítomni:  

Za akademický senát: doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D.; doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D.; Ing. 

Roman Modlinger, Ph.D.; Ing. Miloš Ježek, Ph.D.; doc. Ing. Lukáš Bílek, Ph.D.; Ing. Bc. Petra 

Palátová, Ph.D.; Ing. Kryštof Kubista; Bc. Benjamín Petržela; Bc. Josef Michna. 

 

Omluveni: 

doc. Ing. Peter Surový, PhD.; Ing. Václav Bažant, Ph.D.; Bc. Klára Lipavská. 

 

 

Hosté: 

prof. Ing. Róbert Marušák, PhD.; Ing. Bc. Martin Prajer, Ph.D. 

 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání 

2. Výroční zpráva o hospodaření FLD za rok 2024 

3. Rozpočet FLD na rok 2025 (včetně kapitálového rozpočtu) 

4. Výroční zpráva FLD za rok 2024 

5. Různé 

 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání 

Doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D. vyzval přítomné senátory, aby se vyjádřili k poslednímu zápisu. 

Zápis bez připomínek. 

 

Hlasování: 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Výsledek hlasování: Zápis byl schválen. 

 

 

2. Výroční zpráva o hospodaření FLD za rok 2024 

Pan tajemník podrobně výroční zprávu představil, následně zodpověděl dotazy. Padl dotaz, 

jak na tom budou fondy FLD po realizaci Lesovny FLD. Předpokládá se, že na fondech bude 

stále cca 45 mil. Navyšování fondů se dále nepředpokládá. 

 

Hlasování: 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Výsledek hlasování: Výroční zpráva o hospodaření FLD za rok 2024 byla schválena. 
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3. Rozpočet FLD na rok 2025 (včetně kapitálového rozpočtu) 

Pan tajemník představil rozpočet. V diskuzi bylo řečeno, že vznikne nařízení, podle které 

budou formou odměn navýšeny platy na FLD. FLD je pro navýšení tarifů obecně i na úrovni 

ČZU. Dotaz na budoucnost arboreta. Situace je především špatná v tom, že k arboretu není 

žádná přístupová cesta, která by byla ve vlastnictví ČZU. Dotaz studenta na stipendia ve výši 

1,2 násobku minimální mzdy. Týká se pouze nově nabíraných doktorandů, ale staří doktorandi 

na FLD této výše téměř dosahují. 

 

Hlasování: 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Výsledek hlasování: Rozpočet FLD na rok 2025 (včetně kapitálového rozpočtu) byl schválen. 

 

 

4. Výroční zpráva FLD za rok 2024 

Výroční zprávu představil pan děkan. V diskuzi padl dotaz na publikování v časopisech 

Frontiers. Odpověď je taková, že FLD zatím neuvažuje, že by v těchto časopisech publikace 

omezovala. 

 

Hlasování: 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Výsledek hlasování: Výroční zpráva FLD za rok 2024 byla schválena. 

 

 

 

5. Různé 

Bez diskuze. 

 

 

Zapsal: 

Doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D. 

 

 

Doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D. 

předseda AS FLD 


